
Waarom Score zich prima voelt in het midden
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De modesector heeft de afgelopen jaren harde klappen gekregen, maar een aantal spelers weet die voorlopig
zorgvuldig te ontwijken. Score is zo’n retailer die al jarenlang stabiel aan de weg timmert. We spreken coo
Frank Huisman over het geheim van de denimformule. “Het midden is een topplekje, er zijn kansen te over.”

Amnon Vogel
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